
U1] BÅSTADS 
~ KOMMUN 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum Sida 

Kommunfullmäktige 

Plats och tid: 

Beslutande: 

Övriga 
närvarande: 

Utses att justera: 
Justeringens 
plats och tid: 

Sekreterare 

Ordförande 

Juste rare 

ANSLAGSBEVIS 

2021-04-21 

Via Zoom och Astrakanen, onsdagen den 21 april 2021 kl 18:30 - 22:00 

Se bifogad närvaro- omröstningslista. 

Olof Nilsson, kanslichef 
Johan Peterson, nämndsekreterare 
Roger Larsson, samhällsbyggnadschef § 55 
Inga-Britt Henriksson, skolchef§ 55 
Eva Hugosson, biträdande skolchef§ 55 
Jessica Arvidsson, tidigare utvecklingsledare § 58 
Elisabet Edner, ekonomichef§§ 59-60 
Ingemar Jönsson, revisionens ordförande§§ 60-61 

1 av 26 

Helena Strid (BP) och Jessica Andersson (S). Ersättare Inge Henriksson (BP). 

Kommunkansliet, den 28 april, kl. 15:00 

__ 3_~-~--/_.,_~- ·~~~~~c--~~~ _______ Paragrafer §§ 53-72 

~ 

Helena Strid 

Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

Politiskt organ: 

Sammanträdesdatum: 

Anslaget är uppsatt: 

Förvaringsplats 
för protokollet: 

Underskrift 

Kommunfullmäktige 

2021-04-21 

Från och med 2021-04-29 till och med 2021-05-21 

Kommunkontoret i Båstad 

Johan Peterson 



GlJ BÅSTADS 
~ KOMMUN 
Kommunfullmäktige 

In nehå I lsförteckn i ng 

Kommunfullmäktige 2021-04-21 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2021-04-21 

KF § 53 Dnr KS 000030/2021 - 900 
Val av justeringspersoner 

KF § 54 Dnr KS 000031/2021 - 900 
Godkännande av dagordningen 

KF § 55 Dnr KS 000032/2021- 900 
lnformationsärenden 

KF§ 56 
Delgivningar 

Dnr KS 000033/2021 - 900 

KF § 57 Dnr KS 000034/2021- 900 
Beslutslogg 

KF § 58 Dnr KS 000105/2021 - 900 
Program för tillgänglighet och delaktighet 

KF § 59 Dnr KS 000183/2021 - 906 
Överföring av investerings budget 

KF § 60 Dnr KS 000181/2021 - 906 
Årsredovisning 2020 för Båstads kommun 

KF § 61 Dnr KS 000240/2021 - 900 
Ansvarsfrihet för kommunstyrelse och nämnder 2020 

KF § 62 Dnr KS 000593/2016 - 200 
Antagande av Båstad Kommunhus AB:s ägardirektiv och bolagspolicy 

KF § 63 Dnr KS 000180/2021- 900 
Miljöbokslut 2020 för Båstads kommun 

KF § 64 Dnr KS 000313/2020 - 700 
Svar på motion - Äldreombudsman till Båstads kommun (BP) 

KF § 65 Dnr KS 000727 /2020 - 800 
Svar på motion - Solceller (BP) 

KF § 66 Dnr KS 000177 /2021- 300 
Samråd - Regionplan för Skåne 2022-2040 

KF § 67 Dnr KS 000137 /2021- 500 
lnterpellationsdebatt - Avsaknad av återvinningscentral och turerna i NSR 

KF § 68 Dnr KS 000188/2021- 200 
Interpellationsdebatt - Fastigheterna Hamnen 3 i Torekov och Plommonet i Båstad 

KF § 69 Dnr KS 000184/2021 - 600 
Interpellationsdebatt - Ekonomisk information för elever från årskurs 7 

Justerandes si naturer 

Sida 

2 av26 

Utdra sbes rkande 



fru BÅSTADS 
~ KOMMUN 
Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2021-04-21 

KF § 70 Dnr KS 000215/2021 - 901 

Sida 

3 av 26 

Avsägelse av uppdrag som ledamot i utbildningsnämnden - Linnea Gunnarsson Elvertsson (C) 

KF § 71 Dnr KS 000216/2021 - 903 
Fyllnadsval för ledamot i utbildningsnämnden efter avgående Linnea Gunnarsson Elvertsson (C) 

KF § 72 Dnr KS 000238/2021 - 900 
Väckt medborgarförslag - Cafe vid Båstads tågstation 

justerandes si naturer Utdra sbes rkande 



[fi:J BÅSTADS 
~ KOMMUN 
Kommunfullmäktige 

Närvaro- och omröstningslista 
Sammanträdesdatum: 2021-04-21 

Omröstningar 

När- § § § § § 
varo 65 65 65 

Ledamot Tjg ersättare Ja Nej Avst Ja Nej 

Johan Olsson Swanstein (M) ✓ ✓ C C D D 
Bo Wendt (BP) ✓ D ✓ C D C 
lb Nilsson (C) ✓ ✓ D C D D 
Ingela Stefansson (S) ✓ ✓ D C C D 
Birgitte Dahlin (L) ✓ ✓ D D C D 
Carolin Gräbner (SD) ✓ C ✓ D C D 
Jenas Nilssen {MPl Jenny Sjöholm (MP) ✓ C D ✓ C D 
Krister Lilja (KD) ✓ ✓ D 0 C D 
Ulf Jiewertz (M) ✓ ✓ C C C D 
Eddie Grankvist (-) ✓ ✓ D D C D 
Kerstin Gustafsson (M) ✓ ✓ D C C D 
Ebba Krumlinde (C) ✓ ✓ D n C D 
Adem Qerimaj (S) ✓ ✓ C D C D 
Hans Grönqvist (BP) ✓ 1---= ✓ 

[ ___ D CJ 
Linda Ivarsson (M) ✓ ✓ D C C D 
Inge Henriksson (BP) ✓ C ✓ D D D 
JeHs Ny:gFeH Eb3 Catarina Fryland (L) ✓ ✓ D C C C 
Claes Wallin (SD) ✓ D ✓ D C D 
Mats Sjöbeck (C) ✓ ✓ D C C D 
Niclas Svanberg (S) ✓ ✓ D D D D 
Ann Elofsson (M) ✓ ✓ C D D D 
MaalrnH gäEl~eF ERP3 Marie-Louise Nilsson 

✓ D ✓ D C c-= 
BP) 

+eHy: lvaFsseH EM3 Mona Källbäck (M) ✓ ✓ D D D D 
Emma Jönsson (C) ✓ ✓ D C C '-
DELSUMMA: 24 17 6 1 

1 (2) 

Mandat 

M 10 L4 
BP 9 SD3 

C6 MP 2 
S6 KD 1 

§ § § § 

Avst Ja Nej Avst 

D D C: C 
D C C D 
C D D C 
D D D D 
D D C D 
C C D C 
C D D C 
C D D C 
C D C C 
D D C C 
C D D C 
C D C C 
C C C C 
D D D C 
C D C D 
D C C C 
D C D D 
D D C C 
D D D D 
D C D C 
D C C C 
D D C D 
D D D D 
C D C D 



2 (2) 

Omröstningar 

När- § § § § § § § § § 
vara 65 65 65 

Ledamot Tjg ersättare Ja Nej Avst Ja Nej Avst Ja Nej Avst 

feHas FelliH PeFsseH EBP3 Göran Håkansson 
✓ n ✓ D n n n n D D 

BP) 

Irene Ebbesson (S) ✓ ✓ D D D D D D D n 
Susanne Jung (M) ✓ ✓ D D C C D C D D 
Mats Lundberg (L) ✓ ✓ D D C C n D C D 
Marianne E. Mjöberg (BP) ✓ C ✓ D D D D [J D D 
Joakim Gräbner (SD) ✓ C ✓ D C D D D C D 
Håkan Hagström (M) ✓ ✓ D D D D D D C D 
Uno Johansson (C) ✓ ✓ D D D D D D C D 
Ingvar Bengtsson (S) ✓ ✓ D D C D D [J D D 
Claes Sjögren (BP) ✓ C ✓ D C D D D D D 
Victor Törnqvist (M) ✓ ✓ D D C D D C D D 
Lina Andreasson (MP) ✓ C D ✓ D D D C D D 
Gösta Sandgren (M) ✓ ✓ D D C D D D D D 
Johan Arnoldsson (C) ✓ ✓ D D D D D C D D 
Helena Stridh (BP) ✓ C ✓ D C D D C D D 
Jessica Andersson (S) ✓ ✓ D D D D D D D D 
Thomas Andersson (L) ✓ ✓ D D D D D C D D 
TOTALSUMMA: 41 28 11 2 

Ledamöter markerade med fetstil = gruppledare 



iJil BÅSTADS 
~ KOMMUN 
Kommunfullmäktige 

KF § 53 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2021-04-21 

Dnr KS 000030/2021- 900 

Val av justeringspersoner 

Beslut Kommunfullmäktige beslutar: 

Sida 

4av 26 

1. Utse Helena Strid (BP) och Jessica Andersson (S) till justeringspersoner. 

2. Utse Inge Henriksson (BP) som ersättare. 

3. Justeringen äger rum den 28 april kl. 15:00 på kommunkansliet. 

Beskrivning av ärendet Kommunfullmäktiges protokoll ska justeras av två personer utöver 
ordföranden. Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning ska minst en av dessa 
personer tillhöra oppositionen. För dessa personer ska utses en ersättare. 
Justeringen ska ske samtidigt av ordförande och justeringspersonerna på den 
dag och tid som fullmäktige beslutar vid varje sammanträde. 

usterandes si naturer Utdra sbes rkande 



[il] BÅSTADS 
~ KOMMUN 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

Kommunfullmäktige 2021-04-21 

KF § 54 Dnr KS 000031/2021- 900 

Godkännande av dagordningen 

Beslut Kommunfullmäktige beslutar: 

Dagordningen godkänns. 

Sida 

5 av26 

Beskrivning av ärendet Det åligger ordförande att ansvara för fullmäktiges möten och dagordningen till 
sammanträdena. Dagordningen sätts samman av fullmäktiges sekreterare, 
presenteras för kommunfullmäktiges presidium och godkänns av ordförande 
före utskick. 

usterandes si naturer Utdra sbes rkande 



fru BÅSTADS 
~ KOMMUN 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

Kommunfullmäktige 2021-04-21 

KF § 55 Dnr KS 000032/2021 - 900 

I nformationsärenden 

Beslut Kommunfullmäktige beslutar: 

Informationen redovisas och läggs till handlingarna. 

Beskrivning av ärendet A. Aktuella byggprojekt i Båstads kommun, samhällsbyggnadschef Roger 
Larsson 

Sida 

6av26 

8. Äldre elevers utbildning i privatekonomi i Båstads kommun, skolcheflnga
Britt Henriksson och biträdande skolchefEva Hugosson 

Justerandes si naturer Utdra sbes rkande 



[fiJ BÅSTADS 
~ KOMMUN 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträd esdatu m Sida 

Kommunfullmäktige 2021-04-21 7 av26 

KF § 56 Dnr KS 000033/2021- 900 

Delgivningar 

Beslut Kommunfullmäktige beslutar: 

Delgivningarna redovisas och läggs till handlingarna. 

Beskrivning av ärendet A, Protokollsutdrag från valnämnden 2021-03-25 - Svar på remiss - Förstärkt 
skydd för väljarna vid röstmottagningen (SOU 2021:7), 2021-03-31 

Yttranden 

B, Lägesbild v. 13 - Sjukdomsläget i Båstads kommun, 2021-04-14 

C, Lägesbild v. 14 - Sjukdomsläget i Båstads kommun, 2021-04-16 

D, Protokollsutdrag från kommunstyrelsens sammanträde den 2021-04-13 -
Svar på medborgarförslag- Eldning av trädgårdsavfall, 2021-04-16 

Ebba Krumlinde (C) yttrar sig i ärendet. 

usterandes si naturer Utdra sbes rkande 



u1J BÅSTADS 
~ KOMMUN 
Kommunfullmäktige 

KF§ 57 

Beslutslogg 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2021-04-21 

Dnr KS 000034/2021- 900 

Beslut Kommunfullmäktige beslutar: 

Bilagd redovisning godkänns. 

Sida 

8 av26 

Beskrivning av ärendet Till stöd för kommunfullmäktiges beslutsfattande och uppföljning finns en 
beslutslogg. Loggen innehåller uppgifter om väckta ärenden och ärenden som 
bordlagts eller återremitterats. 

Underlag till beslutet 

Kommunfullmäktiges presidium ansvarar för beslutsloggen och samråd sker 
med förvaltningen innan den skickas ut till sammanträdet. 

Beslutslogg. 

]usterandes si naturer Utdra sbes rkande 



fill BÅSTADS 
~ KOMMUN 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum Sida 

Kommunfullmäktige 

Beslut 

Beskrivning av ärendet 

Underlag till beslutet 

Kommunstyrelsens 
förslag 

Föredragande 

Yttranden 

Yrkanden 

2021-04-21 

KF § 58 Dnr KS 000105/2021- 900 

Program för tillgänglighet och delaktighet 

Kommunfullmäktige beslutar: 

Anta bifogat förslag till program för tillgänglighet 
och delaktighet. 

9 av 26 

Båstads kommuns vision är att skapa ett bättre sätt att leva genom att vara en 
attraktiv förebild, på alla sätt i alla sammanhang. Grundläggande för 
utvecklingen i riktning mot visionen är människors lika värde och möjligheter 
att påverka. Kartläggningar avseende det funktionshinderspolitiska arbetet i 
kommunerna, både nationellt och regionalt i Skåne, visar att Båstad har en 
betydande utvecklingspotential när det gäller strategiskt funktionsrättsligt 
arbete. Det påverkar livsvillkoren för personer med funktionsnedsättning som 
lever och visats i kommunen. Därför initierades hösten 2019 det arbete som 
har lett fram till föreliggande förslag till Program för tillgänglighet och 
delaktighet. 

Tjänsteskrivelse från utvecklingsledare Jessica Arvidsson 2021-03-16, med 
tillhörande bilaga. 

Kommunfullmäktige antar bifogat förslag till program för tillgänglighet och 
delaktighet. 

Tidigare utvecklingsledare Jessica Arvidsson föredrar ärendet. 

Johan Olsson Swanstein (M), Ingela Stefansson (S), Ebba Krumlinde (C), Birgitte 
Dahlin (L), Jenny Sjöholm (MP), Bo Wendt (BP) och Marianne Eriksson Mjöberg 
(BP) yttrar sig i ärendet. 

Johan Olsson Swanstein (M), Ingela Stefansson(S), Ebba Krumlinde (C), Birgitte 
Dahlin (L) och Jenny Sjöholm (MP) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

usterandes si naturer Utdra sbes rkande 



BÅSTADS 
KOMMUN 

Datum: 2021-03-11 
Handläggare: Jessica Arvidsson 

Dnr: KS 000105/2021- 900 

Tjänsteskrivelse 

Till: Kommunfullmäktige 

Antagande av program för tillgänglighet och delaktighet 

Förslag till beslut 

Kommunfullmäktige antar bifogat förslag till program för tillgänglighet och delaktighet. 

Sammanfattning av ärendet 

1 (2) 

Båstads kommuns vision är att skapa ett bättre sätt att leva genom att vara en attraktiv före
bild, på alla sätt i alla sammanhang. Grundläggande för utvecklingen i riktning mot visionen är 
människors lika värde och möjligheter att påverka 1. 

Kartläggningar avseende det funktionshinderspolitiska arbetet i kommunerna, både nationellt2 

och regionalt i Skåne3, visar att Båstad har en betydande utvecklingspotential när det gäller 
strategiskt funktionsrättsligt arbete. Det påverkar livsvillkoren för personer med funktions
nedsättning som lever och visats i kommunen. Därför initierades hösten 2019 det arbete som 
har lett fram till föreliggande förslag till Program för tillgänglighet och delaktighet. 

I september 2019 arrangerades en halvdagskonferens kring temat funktionshinderspolitik 
med god uppslutning av kommunens politiker och tjänstepersoner. Samma höst ansökte kom
munen om - och beviljades - processtöd från Länsstyrelsen i Skåne för att komma igång med 
det strategiska arbetet kring funktionshinderfrågor. Arbetet kom att ledas av Sweco. 

I februari 2020 arrangerade Sweco en workshop med en brett sammansatt grupp av tjänste
personer och ett efterföljande möte med politiker från flertalet partier i kommunfullmäktige. I 
slutet av samma månad arrangerades ett öppet seminarium med föreläsning och efterföljande 
diskussion mellan tjänstepersoner, politiker, företrädare för funktionshinderrörelsen och 
kommuninvånare om hur vi tillsammans kan skapa en mer inkluderande kommun och hur kan 
vi skapa "ett bättre sätt att leva" för de som bor i, verkar i och besöker Båstads kommun. 

Coronapandemin nådde Sverige och Båstad i mars 2020, Swecos arbete pausades och planera
des om. I september och oktober 2020 genomfördes två digitala workshoppar med den breda 
grupp tjänstepersoner som formats under våren. När processtödet från Sweco var slut levere
rades en summering av arbetet till kommunen. För att ta arbetet vidare mot ett Program för 
tillgänglighet och delaktighet togs ansvaret för det fortsatta arbetet över av förvaltningen i Bå
stads kommun. 

1 Båstads kommun (2018), Båstads kommuns vision 2030. https://www.bastad.se/kommun-och
poli tik/mal-ekonomi-och-bu dget/bastads-komm uns-vision-2 0 3 0 I 
2 Myndigheten för delaktighet (2021), Resultat från uppföljningen av kommuner. 
https://www.mfd.se/resul ta t-och-uppfoljning/uppfoljni ng-av-myndigh eter-kommuner-och
regioner /resul tat-fran-uppfolj ningen-av-kommuner / 
3 Funka (2019) Funktionshinderspo/itiken i Skåne - en kartläggning. 
https://www.funka.com/eon ten tassets /56 7 db5b6 7 ce049a0a45f9a0a6cc43480 /kartlaggning-av
funktionshinderspoli tiken-i-skane.pdf 



2 (2) 

Under januari och februari 2021 tog arbetsgruppen med tjänstepersoner samt deltagare och 
medarbetare på daglig verksamhet på Bjäredalen del av förslaget till program och bidrog med 
tankar, ideer och synpunkter som utvecklade, berikade och förtydligade förslaget ytterligare. 
Programmet skickades även på remiss till Tillgänglighetsrådet i februari 2021. 

Programmet för tillgänglighet och delaktighet beskriver de principer och arbetssätt som ska 
utgöra utgångspunkt för kommunens nämnder och bolagsstyrelser när de planerar och följer 
upp arbetet med att nå kommunens vision om att vara en förebild, attrahera genom att tillva
rata resurser och visa mod genom att möta kommunens utmaningar, anpassa sig till omgiv
ningens krav och skapa goda förutsättningar för alla medborgare. 

Funktionshinderfrågor är i grunden rättighets- och jämlikhetsfrågor. Därför är programmet 
strukturerat utifrån ett rättighetsperspektiv med yttersta målsättning att alla invånare ska 
vara fullt delaktiga i samhällslivet på jämlika villkor, utan att uppleva diskriminering på grund 
av bristande tillgänglighet. Arbetet för ökad tillgänglighet och delaktighet föreslås särskilt fo
kusera på följande rättighetsområden: rätten till demokrati, inflytande och bra bemötande, 
rätten till arbete, rätten till utbildning på lika villkor, rätten till fysisk tillgänglighet, rätten till 
kultur, fritid, idrott och hälsa samt rätten till information och kommunikation. 

Frågor som rör personer med funktionsnedsättning är tvärpolitiska och sektorsövergripande 
och berör således samtliga kommunens verksamheter. 

Kommunledningskontoret 
Jessica Arvidsson, Utvecklingsledare 

Beslutet ska expedieras till: 
Kansli (författningssamlingen) 

Bilagor till tjänsteskrivelsen: 
Förslag till program för tillgänglighet och delaktighet 

Samråd har skett med: 
Amanda Backman, planarkitekt, Samhällsbyggnad 
Ann-Charlotte Åvall, enhetschef, Vård och Omsorg 
Anna Kristensson, specialpedagog, Barn och Skola 
Annicka Wretling, stödpedagog, Vård och Omsorg 
Cecilia Franzen-Rooth, service- och evenemangschef, Teknik och Service 
Cilla Johansson, stödpedagog, Vård och Omsorg 
Erik Jansson, projektledare, Bildning och Arbete 
Ingrid Berg-Brynje, chef för stöd och utvecklingsenheten, Barn och Skola 
Ingrid Pettersson, socialt ansvarig socionom (SAS), Vård och Omsorg 
Johannes Häll, enhetschef, Vård och Omsorg 
Maria Skoog, daglig verksamhet, Båstads kommun 
Marie Axberg-Fagerlind, bygglovhandläggare, Samhällsbyggnad 
Patrique Sjögren, daglig verksamhet, Båstads kommun 
Ritva Veeborn, avdelningschef, Bildning och Arbete 
Roger Larsson, samhällsbyggnadschef, Samhällsbyggnad 
Sari Bengtsson, biträdande avdelningschef, Kommunledningskontoret 
Tobias Österling, bygglovhandläggare, Samhällsbyggnad 
Åsa Teveldal, avdelningschef, Vård och Omsorg 



~ BÅSTADS SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum ~ KOMMUN Sida 

Kommunfullmäktige 

Beslut 

Beskrivning av ärendet 

Underlag till beslutet 

Kommunstyrelsens 
förslag 

Föredragande 

Yttranden 

Yrkanden 

2021-04-21 10 av 26 

KF§ 59 Dnr KS 000183/2021- 906 

Överföring av investeringsbudget 

Kommunfullmäktige beslutar: 

1. Budgeterade investeringsmedel om 10 144 tkr överförs från 2020 till 2021 
varav 6 574 tkr avser skattefinansierade investeringar, och 3 570 tkr 
avser VA-finansierade investeringar. 

2. Den nya investeringsbudgeten för 2021 fastslås i enlighet med upprättat 
förslag. Skattefinansierade investeringar uppgår till 139 506 tkr och 
VA-finansierade investeringar uppgår till 165 140 tkr. 

Investeringsbudgeten uppgick vid utgången av 2019 till 24 7 163 tkr exklusive 
budgeterad exploateringsverksamhet samt exklusive anslutningsavgifter inom 
VA. Utfallet uppgick till 204 253 tkr vilket ger en avvikelse gentemot budget på 
+42 910 tkr. Avvikelsen fördelar sig på 4 853 tkr skattefinansierade 
investeringar, -260 tkr på medfinansiering av statlig infrastruktur och 
38 317 tkr på VA-investeringar. 

Tjänsteskrivelse från ekonomichefElisabet Edner 2021-03-23, med tillhörande 
bilaga. 

1. Budgeterade investeringsmedel om 10 144 tkr överförs från 2020 till 2021 
varav 6 574 tkr avser skattefinansierade investeringar, och 3 570 tkr avser VA
finansierade investeringar. 

2. Den nya investeringsbudgeten för 2021 fastslås i enlighet med upprättat 
förslag. Skattefinansierade investeringar uppgår till 139 506 tkr och VA
finansierade investeringar uppgår till 165 140 tkr. 

Ekonomichef Elisabet Edner föredrar ärendet. 

Johan Olsson Swanstein (M) yttrar sig i ärendet. 

Johan Olsson Swanstein (M) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

usterandes si naturer Utdra sbes rkande 



BÅSTADS 
KOMMUN 

Datum: 2021-03-23 
Handläggare: Elisabet Edner 

Dnr: KS 000183/2021- 906 

Tjänsteskrivelse 
1 (2) 

Till: Kommunfullmäktige 

Överföring av budget för investeringsprojekt från 2020 till 2021 samt 
justering av investeringsbudget 2021 

Förslag till beslut 

1. Budgeterade investeringsmedel om 10 144 tkr överförs från 2020 till 2021 varav 6 574 tkr 
avser skattefinansierade investeringar, och 3 5 70 tkr avser VA-finansierade investeringar. 

2. Den nya investerings budgeten för 2021 fastslås i enlighet med upprättat förslag. Skattefi
nansierade investeringar uppgår till 139 506 tkr och VA-finansierade investeringar uppgår till 
165140 tkr. 

Sammanfattning av ärendet 
Investerings budgeten uppgick vid utgången av 2019 till 24 7 163 tkr exklusive budgeterad ex
ploaterings verksamhet samt exklusive anslutningsavgifter inom VA. Utfallet uppgick till 204 
253 tkr vilket ger en avvikelse gentemot budget på+ 42 910 tkr. Avvikelsen fördelar sig på 4 
853 tkr skattefinansierade investeringar, -260 tkr på medfinansiering av statlig infrastruktur 
och 38 317 tkr på VA-investeringar. 
Se tabell nedan. 

Budget Bokslut Avvikelse Begärs över-

2020 2020 2020 fört till 2021 

Skattefinansierad investering 146 465 141612 4853 6 574 

Medfinansiering statlig infrastruktur-
10000 10260 -260 0 

satsning 
Summa skattefinasierat samt Medfi-

156465 151871 4594 6574 
nansiering statlig infrastruktursatsning 
VA-investeringar exkl anslutningsavgif-

90698 52 381 38317 3570 
ter 

Summa totalt 247163 204253 42910 10144 

Exploateri ngsutgifter /inkomster -45 400 -55 435 10035 0 

Anslutningsavgifter VA -8 002 -12 631 4629 0 

Aktuellt 
Av avvikelsen på 2020 års utfall på totalt 42 910 tkr föreslås i sammanställningen av verksam
hetsområdenas begäran av överföringar av investeringar att 10 144 tkr överförs till 2021. Där 
6 5 7 4 tkr avser skattefinansierade investeringar och 3 5 70 tkr avser VA-finansierade investe
ringar. 

För att uppnå det finansiella målet att investeringar ( exklusive va-investeringar) ska finansie
ras till 50 procent av skattemedel, det vill säga att 50 procent ska kunna finansieras genom det 
utrymme som uppstår med anledning av avskrivningar, avsättningar och resultat. Detta mål 



2 (2) 

uppnås i budget 2021, även med föreslagen förändring 2021. Sett över mandatperioden pro
gnostiseras målet uppnås. 

Förvaltningen lämnat fram ett förslag till förändrad budget för 2021 där delar flyttas fram till 
år 2022 och en omfördelning av investerings budget inom 2021. Se bilaga. 

Begärs Föreslagen Ny 

Budget 
överfört 

förändring budget 
från 

2020 2020 2021 2021 

Skattefinansierad investering 146465 6574 -5 068 139 506 

Medfinansiering statlig infrastruktur-
10000 0 0 0 satsning 

Summa skattefinasierat samt Medfi-
156465 6574 -5068 139 506 

nansiering statlig infrastruktursatsning 

VA-investeringar exkl anslutningsavgif-
90698 3570 0 165140 

ter 

Summa totalt 247163 10144 -5068 304646 

Exp loateri ngsutgifter /inkomster -45 400 0 0 -5 350 

Anslutningsavgifter VA -8002 0 0 -7 972 

Efter föreslagen överföring av investeringsmedel från 2020 samt föreslagen förändring av in
vesteringsmedel för 2021 skulle investeringsbudgeten 2021 inklusive medfinansiering och VA
investeringar uppgå till 304 646 tkr. 

Övervägande/framtid 
Ett av kommunfullmäktiges finansiella mål är att investeringar ( exklusive va-investeringar) 
ska finansieras till 50 procent av skattemedel, det vill säga kunna finansieras genom det ut
rymme som uppstår med anledning av avskrivningar, avsättningar och resultat. Den totala 
utökningen av skattefinansierade investeringsmedel om 1 506 tkr år 2021 innebär att den 
budgeterade självfinansieringsgraden sänks till 40 procent. Vid en självfinansieringsgrad på 50 
procent behöver kommunen uppta nya lån, vilket kommunen bör vara återhållsam med. 

Beslutet ska expedieras till: 
Ekonomiavdelningen 

Bilagor till tjänsteskrivelsen: 
Investeringsredovisning 2020 (tkr) samt önskade överföringar 
Förslag till reducering och framflyttning av investeringsbudget 2021 (tkr) 

Samråd har skett med: 
Ledningsgruppen 



~ BÅSTADS SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum ~ KOMMUN Sida 

Kommunfullmäktige 

Beslut 

2021-04-21 11 av 26 

KF§ 60 Dnr KS 000181/2021- 906 

Årsredovisning 2020 för Båstads kommun 

Kommunfullmäktige beslutar: 

1. Upprättad årsredovisning för 2020 godkänns. 

2. Resultatet för 2020 och balansräkning per den 31 december 2020 fastställs i 
enlighet med årsredovisningen. 

3. Av resultatet öronmärks 49,5 mkr i balansräkningen för pensionsändamål. 
Därefter finns 156 mkr öronmärkt i det egna kapitalet till pensionsreserven. 

4. För VA-verksamheten finns ett överskott i VA-regleringsfonden på 1, 7 mkr. 

Beskrivning av ärendet Båstads kommuns resultat för 2020 uppgick till 52,3 mkr, vilket är en positiv 
avvikelse i förhållande till budget med 35,3 mkr. Resultatet för 2019 var 4,1 
mkr. Balanskravsresultatet, efter justeringar för reavinster uppgick 2020 till 
51, 7 mkr. Årets netto investeringar uppgick till 212 mkr, jämfört med 167 mkr 
året innan, varav ca 60 mkr avsåg VA-investeringar. Nya lån om 150 mkr togs 
under året och kommunen amorterade drygt 26 mkr på gamla lån. De likvida 
medlen ökade med 42 mkr till 64 mkr. 

Underlag till beslutet 

Kommunstyrelsens 
förslag 

Kommunstyrelsen fattade 2006-02-01 § 21 beslut om att finansiera framtida 
ökade pensionsutbetalningar genom att tillskapa medel i den egna 
balansräkningen öronmärkta till ändamålet. Ett av kommunens finansiella mål 
var då ett överskott som värdesäkrar det egna kapitalet. Som kriterier för när 
del av överskott skulle öronmärkas för framtida pensionsutbetalningar blev 
därför att den del som överskred värdesäkringen av det egna kapitalet skulle 
öronmärkas till framtida pensionsutbetalningar. Det finansiella målet har dock 
därefter ändrats till att resultatet ska uppgå till 
2 procent av skatter och generella bidrag. Då inflationen under 2020 uppgick 
till ca 0,5 innebär det att den maximala öronmärkningen till framtida 
pensionsutbetalningar är 49,5 mkr. 

Tjänsteskrivelse från ekonomichef Elisabet Edner 2021-03-23, med tillhörande 
bilaga. 

1. Upprättad årsredovisning för 2020 godkänns. 

2. Resultatet för 2020 och balansräkning per den 31 december 2020 fastställs i 
enlighet med årsredovisningen. 

3. Av resultatet öronmärks 49,5 mkr i balansräkningen för pensionsändamål. 
Därefter finns 156 mkr öronmärkt i det egna kapitalet till pensionsreserven. 

4. För VA-verksamheten finns ett överskott i VA-regleringsfonden på 1, 7 mkr. 
usterandes si naturer Utdra sbes rkande 



[iil BÅSTADS 
~ KOMMUN 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum Sida 

Kommunfullmäktige 

Föredragande 

Yttranden 

Yrkanden 

2021-04-21 12 av 26 

KF§ 60 Dnr KS 000181/2021- 906 

Årsredovisning 2020 för Båstads kommun, forts. 

Ekonomichef Elisabet Edner och revisionens ordförande Ingemar Jönsson 
föredrar ärendet. 

Johan Olsson Swanstein (M), Krister Lilja (KD), Ingela Stefansson (S), Bo Wendt 
(BP), Birgitte Dahlin (L), Marianne Eriksson Mjöberg (BP) och Uno Johansson 
(C) yttrar sig i ärendet. 

Johan Olsson Swanstein (M), Krister Lilja (KD), Ingela Stefansson (S), Bo Wendt 
(BP), Birgitte Dahlin (L) och Uno Johansson (C) yrkar bifall till 
kommunstyrelsens förslag. 

usterandes si naturer Utdra sbes rkande 



BÅSTADS 
KOMMUN 

Datum: 2021-03-23 
Handläggare: Elisabet Edner 

Dnr: KS 000181/2021- 906 

Årsredovisning 2020 

Förslag till beslut 

1. Upprättad årsredovisning för 2020 godkänns. 

Tjänsteskrivelse 
1 (1) 

Till: Kommunfullmäktige 

2. Resultatet för 2020 och balansräkning per den 31 december 2020 fastställs i enlighet med 
årsredovisningen. 
3. Av resultatet öronmärks 49,5 mkr i balansräkningen för pensionsändamål. Därefter finns 
156 mkr öronmärkt i det egna kapitalet till pensionsreserven. 
4. För VA-verksamheten finns ett överskott i VA-regleringsfonden på 1, 7 mkr. 

Sammanfattning av ärendet 
Båstads kommuns resultat för 2020 uppgick till 52,3 mkr, vilket är en positiv awikelse i förhål
lande till budget med 35,3 mkr. Resultatet för 2019 var 4,1 mkr. Balanskravsresultatet, efter 
justeringar för reavinster uppgick 2020 till 51,7 mkr. 

Årets nettoinvesteringar uppgick till 212 mkr, jämfört med 167 mkr året innan, varav ca 60 
mkr avsåg VA-investeringar. Nya lån om 150 mkr togs under året och kommunen amorterade 
drygt 26 mkr på gamla lån. De likvida medlen ökade med 42 mkr till 64 mkr. 

Kommunstyrelsen fattade 2006-02-01 § 21 beslut om att finansiera framtida ökade pensions
utbetalningar genom att tillskapa medel i den egna balansräkningen öronmärkta till ändamå
let. Ett av kommunens finansiella mål var då ett överskott som värdesäkrar det egna kapitalet. 
Som kriterier för när del av överskott skulle öronmärkas för framtida pensionsutbetalningar 
blev därför att den del som överskred värdesäkringen av det egna kapitalet skulle öronmärkas 
till framtida pensionsutbetalningar. Det finansiella målet har dock därefter ändrats till att re
sultatet ska uppgå till 2 procent av skatter och generella bidrag. Då inflationen under 2020 
uppgick till ca 0,5 innebär det att den maximala öronmärkningen till framtida pensionsutbetal
ningar är 49,5 mkr. 

VA-verksamheten redovisar ett negativt resultat om -9,3 mkr under 2020. Resultatet är över
fört till VA-regleringsfonden. Kommunens skuld till VA-kollektivet, med anledning av tidigare 
års överskott, uppgick vid ingången till 2020 till 11 mkr. Det innebär att den totala skulden till 
VA-kollektivet nu uppgår till ca 1, 7 mkr. 

Elisabet Edner 
Ekonomichef 

Beslutet ska expedieras till: 
Ekonomiavdelningen, Revisionen 

Bilagor till tjänsteskrivelsen: 
Årsredovisning 2020 



ITlJ BÅSTADS 
~ KOMMUN 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum Sida 

Kommunfullmäktige 

Beslut 

2021-04-21 13 av 26 

KF§ 61 Dnr KS 000240/2021- 900 

Ansvarsfrihet för kommunstyrelse och nämnder 2020 

Kommunfullmäktige beslutar: 

1. Bevilja kommunstyrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2020. 

2. Bevilja utbildningsnämnden ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2020. 

3. Bevilja vård- och omsorgsnämnden ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2020. 

4. Bevilja myndighetsnämnden ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2020. 

5. Bevilja krisledningsnämnden ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2020. 

6. Bevilja nämnden för överförmyndare i samverkan ansvarsfrihet för 
verksamhetsåret 2020. 

Beskrivning av ärendet Varje år ska kommunfullmäktige behandla ärendet om ansvarsfrihet för 
kommunstyrelse, utskott, nämnder och beredningar. 

Underlag till beslutet Revisionsberättelse 2020 samt revisorernas redogörelse för 2020. 

Revisionens och 
förvaltningens förslag 1. Bevilja kommunstyrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2020. 

Föredragande 

Jäv 

2. Bevilja utbildningsnämnden ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2020. 

3. Bevilja vård- och omsorgsnämnden ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2020. 

4. Bevilja myndighetsnämnden ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2020. 

5. Bevilja krisledningsnämnden ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2020. 

6. Bevilja nämnden för överförmyndare i samverkan ansvarsfrihet för 
verksamhetsåret 2020. 

Revisionens ordförande Ingemar Jönsson föredrar ärendet. 

Johan Olsson Swanstein (M), Bo Wendt (BP), lb Nilsson (C), Ingela Stefansson 
(S), Birgitte Dahlin (L), Carolin Gräbner (SD), Krister Lilja (KD), Ulf Jiewertz 
(M), Kerstin Gustafsson (M), Ebba Krumlinde (C), Adem Qerimaj (S), Hans 
Grönqvist (BP), Linda Ivarsson (M), Inge Henriksson (BP), Catarina Fryland (L), 
Mats Sjöbeck (C), Niclas Svanberg (S), Ann Elofson (M), Marie-Louise Nilsson 
(BP), Irene Ebbesson (S), Susanne Jung (M), Mats Lundberg (L), Marianne E 
Mjöberg (BP), Joakim Gräbner (SD), Uno Johansson (C), Ingvar Bengtsson (S), 
Claes Sjögren (BP), Viktor Törnqvist (M), Gösta Sandgren (M), Johan 
Arnoldsson (C), Helena Stridh (BP), Jessica Andersson (S) är jäviga i ärendet. 

Justerandes si naturer Utdra sbes rkande 



BÅSTADS 
KOMMUN 

Datum: 2021-04-21 
Handläggare: Johan Peterson 

Dnr: KS 000240/2021- 900 

Tjänsteskrivelse 

Till: Kommunfullmäktige 

Ansvarsfrihet för kommunstyrelse och nämnder 2020 

Förslag till beslut 

Kommunfullmäktige beslutar: 

1. Bevilja kommunstyrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2020. 

2. Bevilja utbildningsnämnden ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2020. 

3. Bevilja vård- och omsorgsnämnden ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2020. 

4. Bevilja myndighetsnämnden ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2020. 

5. Bevilja krisledningsnämnden ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2020. 

1 (1) 

6. Bevilja nämnden för överförmyndare i samverkan ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2020. 

Sammanfattning av ärendet 
Kommunrevisionen tillstyrker i revisionsberättelsen att samtliga ledamöter i kommunstyrelse 
och nämnder beviljas ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2020. 
Följande politiska organ med dess ledamöter och ersättare omfattas av frågan om ansvarsfri
heten: 
- Kommunstyrelsen 
- Utbildningsnämnden 
- Vård- och omsorgsnämnden 
- Myndighetsnämnden 
- Krisledningsnämnden 
- Nämnden för överförmyndare i samverkan 

Under detta ärende är ledamöter i kommunstyrelse och nämnder jäviga. 

Kommunledning 
Johan Peterson, Nämndsekreterare 

Beslutet ska expedieras till: 
Kommunrevisionen och berörda organ. 

Bilagor till tjänsteskrivelsen: 
Revisionsberättelse för år 2020 
Revisionsberättelse för nämnden överförmyndare i samverkan för 2020 
Revisorernas redogörelse för år 2020 

Samråd har skett med: 
Kommunfullmäktiges presidium 



u1] BÅSTADS 
~ KOMMUN 

SAM MANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum Sida 

Kommunfullmäktige 

Beslut 

2021-04-21 

KF§ 62 Dnr KS 000593/2016 - 200 

Antagande av Båstad Kommunhus AB:s ägardirektiv och 
bo lagspolicy 

Kommunfullmäktige beslutar: 

1. Anta förslag på ägardirektiv och bolagspolicy. 

2. En översyn av fastställt ägardirektiv och bolagspolicy ska ske årligen, 
där bland annat aktuella nyckeltal tas fram. 

14 av 26 

3. Aktuella nyckeltal tas fram i samband med budgetprocessen och fastställs av 
kommunfullmäktige. 

Beskrivning av ärendet Kommunfullmäktige beslutade 2020-12-16 att en bolagskoncern med 
moderbolaget Båstad Kommunhus AB bildas samt att uppdra åt 
kommundirektören att verkställa koncernbildningen. En del av detta 
verkställande innebär att kommunfullmäktige antar förvaltningens förslag på 
ägardirektiv och bolagspolicy. Ägardirektivet och bolagspolicyn ska vara 
vägledande för Båstad Kommunhus AB:s verksamhet. Ägardirektiv ska 
tydliggöra Båstads kommuns vilja och vision om hur Båstad Kommunhus AB 
ska utvecklas på sikt. Bolagspolicyn ska redovisa hur kommunallagens regler 
för ägarstyrning av bolagen ska tillämpas i Båstads kommun samt hur 
kommunen i övrigt vill ha kontroll över de kommunala bolagen. 

Underlag till beslutet Tjänsteskrivelse från kommundirektör Charlotte Rosenlund Sjövall 
2021-03-26, med tillhörande bilagor. 

Kommunstyrelsens 
förslag 1. Anta förslag på ägardirektiv och bolagspolicy. 

Yttranden 

2. En översyn av fastställt ägardirektiv och bolagspolicy ska ske årligen, 
där bland annat aktuella nyckeltal tas fram. 

3. Aktuella nyckeltal tas fram i samband med budgetprocessen och fastställs av 
kommunfullmäktige. 

Johan Olsson Swanstein (M), Birgitte Dahlin (L), Lina Andreasson (MP) och 
Hans Grönqvist (BP) yttrar sig i ärendet. 

Justerandes si naturer Utdra sbes rkande 



IIiJ BÅSTADS 
~ KOMMUN 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum Sida 

Kommunfullmäktige 

Yrkanden 

Propositionsordning 1 

Propositionsordning 2 

2021-04-21 

KF§ 62 Dnr KS 000593/2016 - 200 

Antagande av Båstad Kommunhus AB:s ägardirektiv och 
bolagspolicy, forts. 

Johan Olsson Swanstein (M) och Birgitte Dahlin (L) yrkar bifall till 
kommunstyrelsens förslag. 

15 av 26 

Lina Andreasson (MP) yrkar att ärendet återremitteras med motiveringen: 

Miljöpartiet Båstad har tagit del av handlingarna rörande ägardirektiv för 
Båstad Kommunhus AB. Vi anser ägardirektiven svårtolkade och överdrivet 
omständligt formulerade. Vi yrkar härmed på återremiss för förtydligande och 
förenkling. 

Ordförande ställer först proposition på Lina Andreassons (MP) 
återremissyrkande och finner att kommunfullmäktige beslutar att ärendet ska 
avgöras idag. 

Ordförande ställer sedan proposition på kommunstyrelsens förslag, med 
bifallsyrkande från Johan Olsson Swanstein (M) och Birgitte Dahlin (L), och 
finner att kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

usterandes si naturer Utdra sbes rkande 



BÅSTADS 
KOMMUN 

Datum: 2021-03-26 
Handläggare: Charlotte Rosenlund Sjövall 

Dnr: KS 000593/2016 - 200 

Tjänsteskrivelse 
1 (1) 

Till: Kommunfullmäktige 

Antagande av Båstad Kommunhus AB:s ägardirektiv och bolagspolicy 

Förslag till beslut 

1. Anta förslag på ägardirektiv och bolagspolicy. 

2. En översyn av fastställt ägardirektiv och bo lagspolicy ska ske årligen, där bland annat aktu
ella nyckeltal tas fram. 

Sammanfattning av ärendet 

Kommunfullmäktige beslutade 2020-12-16 att en bolagskoncern med moderbolaget Båstad 
Kommunhus AB bildas samt att uppdra åt kommundirektören att verkställa koncern bildning
en. En del av detta verkställande innebär att kommunfullmäktige antar förvaltningens förslag 
på ägardirektiv och bo lagspolicy. 

Ägardirektivet och bo lagspolicyn ska vara vägledande för Båstad Kommunhus AB:s verksam
het. Ägardirektiv ska tydliggöra Båstads kommuns vilja och vision om hur Båstad Kommunhus 
AB ska utvecklas på sikt. Bo lagspolicyn ska redovisa hur kommunallagens regler för ägarstyr
ning av bolagen ska tillämpas i Båstads kommun samt hur kommunen i övrigt vill ha kontroll 
över de kommunala bolagen. 

Charlotte Rosenlund Sjövall, Kommundirektör 

Beslutet ska expedieras till: 
Kansli 
Styrelsen för Båstad Kommunhus AB 

Bilagor till tjänsteskrivelsen: 
Förslag på ägardirektiv 
Förslag på bolagspolicy 



[}lJ BÅSTADS 
~ KOMMUN 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum Sida 

Kommunfullmäktige 2021-04-21 16 av 26 

KF§ 63 Dnr KS 000180/2021- 900 

Miljöbokslut 2020 för Båstads kommun 

Beslut Kommunfullmäktige beslutar: 

Miljöbokslut för 2020 godkänns. 

Beskrivning av ärendet Enligt Miljö- och Energiprogrammet antaget av kommunfullmäktige den 20 
september 2017, § 149 Dnr: KS 000428/2017-800 ska det i samband med 
kommunens årsredovisning upprättas ett miljöbokslut. Detta är kommunens 
tredje miljöbokslut vilket publiceras digitalt. 

Underlag till beslutet 

Kommunstyrelsens 
förslag 

Yttranden 

Yrkanden 

Enligt kommunfullmäktiges inriktningsmål 7 ska Båstads kommun ha en rik 
natur- och kulturmiljö och arbeta klimatsmart för ett hållbart samhälle. 
I Båstads Kommuns miljö- och energiprogram 2012-2022 pekas inriktningen 
för miljöarbetet i kommunen ut inom fem övergripande områden vilka baseras 
på de nationella miljökvalitetsmålen. Under varje område finns ett antal lokala 
inriktningsmål identifierade. 

I miljöbokslutet redovisas arbetet som gjorts under året och det ges en samlad 
bild av kommunens miljöarbete i relation till lokala och nationella miljömål. 
Miljöbokslutet tar utgångspunkt i Miljö- och Energiprogrammets fem utpekade 
områden. I bokslutet lyfts det fram vad som hänt under året och möjligheter 
och utmaningar framåt belyses. Bilagan med nyckeltal syftar till att komplettera 
bilden av status och förändringar över tid inom miljöområdet i Båstads 
kommun. 

Tjänsteskrivelse från utvecklingsstrateg Carolina Holgersson Ivarsson 
2021-03-16, med tillhörande bilaga. 

Miljöbokslut för 2020 godkänns. 

Ebba Krumlinde (C), Jenny Sjöholm (MP), Ingela Stefansson (S), Bo Wendt (BP) 
och Kerstin Gustafsson (M) yttrar sig i ärendet. 

Ebba Krumlinde (C), Jenny Sjöholm (MP), Ingela Stefansson (S) och Kerstin 
Gustafsson (M) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Justerandes si naturer U tdra s bes rkande 



BÅSTADS 
KOMMUN 

Datum: 2021-03-12 
Handläggare: Carolina Holgersson Ivarsson 

Dnr: KS 000180/2021- 900 

Tjänsteskrivelse 

Till: Kommunfullmäktige 

Miljöbokslut 2020 för Båstads kommun 

Förslag till beslut 
Miljöbokslut för 2020 godkänns. 

Sammanfattning av ärendet 

1 (1) 

Enligt Miljö- och Energiprogrammet antaget av kommunfullmäktige den 20 september 2017, § 
149 Dnr: KS 000428/2017-800 skall det i samband med kommunens årsredovisning upprättas 
ett miljöbokslut. Detta är kommunens tredje miljöbokslut vilket publiceras digitalt. 

Enligt kommunfullmäktiges inriktningsmål 7 ska Båstads kommun ha en rik natur- och kul
turmiljö och arbeta klimatsmart för ett hållbart samhälle. I Båstads Kommuns miljö- och ener
giprogram 2012-2022 pekas inriktningen för miljöarbetet i kommunen ut inom fem övergri
pande områden vilka baseras på de nationella miljökvalitetsmålen. Under varje område finns 
ett antal lokala inriktningsmål identifierade. 

I miljöbokslutet redovisas arbetet som gjorts under året och det ges en samlad bild av kommu
nens miljöarbete i relation till lokala och nationella miljömål. Miljöbokslutet tar utgångspunkt i 
Miljö- och Energiprogrammets fem utpekade områden. I bokslutet lyfts det fram vad som hänt 
under året och möjligheter och utmaningar framåt belyses. Bilagan med nyckeltal syftar till att 
komplettera bilden av status och förändringar över tid inom miljöområdet i Båstads kommun. 

Inget av de tolv miljökvalitetsmål som följs upp på regional nivå nås 2020 i Skåne län vilket går 
igen på lokal nivå. Endast två mål, Bara naturlig för-surning och God bebyggd miljö, bedöms ha 
en positiv utveckling. Två mål, Ett rikt odlingslandskap och Ett rikt växt- och djurliv, har en fort
satt negativ utveckling (Källa: Länsstyrelsen Skåne). I Aktuell Hållbarhets ranking av miljö
kommuner 2020 hamnar Båstads kommun på plats 14 av 136 i vår kommungrupp och på plats 
9 av 33 i Skåne vilket är samma placering som för 2019. På den totala nationella listan tappar 
vi 6 placeringar och hamnar på plats 59 av 290 (Källa: Aktuell Hållbarhet). 

Konsekvenser av beslut 

Genom en samlad bild av miljöarbetet och årlig uppföljning av miljömålen ges information och 
underlag för politik och verksamheter som kan användas för prioriteringar och beslut. Det ger 
också möjlighet för allmänheten att följa kommunens arbete inom området. 

Beslutet ska expedieras till: 
Carolina Holgersson Ivarsson 

Bilagor till tjänsteskrivelsen: 
Miljöbokslut 2020 
Miljöbokslut 2020 nyckeltal 

Samråd har skett med: 
Berörda verksamheter 
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KF§ 64 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2021-04-21 

Dnr KS 000313/2020 - 700 

Sida 

17 av 26 

Svar på motion - Äldreombudsman till Båstads kommun (BP) 

Beslut Kommunfullmäktige beslutar: 

Motionen avslås. 

Beskrivning av ärendet Håkan Mörnstad, Bjärepartiet, har den 12 maj lämnat in en motion om att 
inrätta en äldreombudsman i Båstads kommun. Enligt motionen skulle tjänsten 
vara fristående från politiker och tjänstemän och dennes uppgift att på ett 
förtroendefullt sätt samla in önskemål från vårdtagare som inte själva kan göra 
sin röst hörd och sedan föra detta vidare till utförarna eller på eget initiativ 
påtala eventuella missförhållanden. 

Underlag till beslutet Tjänsteskrivelse från kvalitetsutvecklare Ingrid Pettersson 2021-03-08. 
Motion, 2020-05-12. 

Kommunstyrelsens 
förslag Motionen avslås. 

Yttranden Bo Wendt (BP) och Marianne Eriksson Mjöberg (BP)yttrar sig i ärendet. 

Yrkanden Bo Wendt (BP) och Marianne Eriksson Mjöberg (BP) yrkar bifall till motionen. 

Propositionsordning Ordförande ställer proposition på kommunstyrelsens förslag och Bo Wendts 
(BP) och Marianne Eriksson Mjöbergs (BP) yrkande och finner att 
kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

usterandes si naturer Utdra sbes rkande 



BÅSTADS 
KOMMUN 

Datum: 2021-03-08 

Handläggare: Ingrid Pettersson 

Tjänsteskrivelse 

Till: Kommunfullmäktige 

Dnr: VN 000122/2020-700, KS 000313/2020-700 

Svar på motion angående Äldreombudsman till Båstads kommun 

Förslag till beslut 
Vård- och omsorgsnämnden föreslår kommunfullmäktige att besluta: 

Motionen avslås. 

Bakgrund 

1 (1) 

Håkan Mörnstad, Bjärepartiet, har den 12 maj lämnat in en motion om att inrätta en 
äldreombudsman i Båstads kommun. Enligt motionen skulle tjänsten vara fristående från 
politiker och tjänstemän och dennes uppgift att på ett förtroendefullt sätt samla in önskemål 
från vård tagare som inte själva kan göra sin röst hörd och sedan föra detta vidare till utförarna 
eller på eget initiativ påtala eventuella missförhållanden. 

Aktuellt 
Om man som enskild eller anhörig uppmärksammat brister inom Vård och omsorgs 
verksamheter så bör man vända sig till den specifika verksamheten i första hand, de har bäst 
möjligheter att förstå händelsen, svara på frågor och reda ut oklarheter. Om man inte är nöjd 
med verksamhetens svar kan man alltid vända sig till högre chefer, SAS eller MAS. 

I enkätundersökningar från "Öppna jämförelser" och "Vad tycker de äldre om äldreomsorgen" 
visar Båstads kommun på ett bra resultat av sin äldreomsorg, undersökningarna ger också ett 
underlag för vad som behöver utvecklas och förbättras. Alla enkätsvar som lämnas in av vård
och omsorgstagarna eller anhöriga är anonyma. 
Det finns en utarbetad rutin för klagomåls-hantering inom Vård och omsorg. Lex Sarah- och 
Lex Maria-utredningar diarieförs och informeras på vård- och omsorgsnämndens sammanträ
den. Det finns alltid möjlighet att lämna in enskilda klagomål till IVO och till Patientnämnden. 

En äldreombudsman kan inte handlägga enskilda ärenden, företräda enskilda personer och 
har inte heller befogenhet att ändra på beslut. 

Vård och omsorg 
Ingrid Pettersson, kvalitetsutvecklare 

Beslutet ska expedieras till: 
Bjärepartiet 
Vård och omsorg 

Bilagor till tjänsteskrivelsen: 
Bjärepartiets motion 



rill BÅSTADS 
~ KOMMUN 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum Sida 

Kommunfullmäktige 

Beslut 

2021-04-21 

KF§ 65 Dnr KS 000727 /2020 - 800 

Svar på motion - Solceller (BP) 

Kommunfullmäktige beslutar: 

1. Motionen anses besvarad. 

18 av 26 

2. En majoritet av taken i kommunen omfattas inte av några restriktioner mot 
solceller eller solpaneler. Inom värdefull miljö går det genom bygglov pröva om 
solceller kan tillåtas på mindre exponerade takfall utan att förminska 
byggnadens eller området kulturmiljövärde. 

3. Att utreda vilka planer som hindrar solceller och kan ändras för att tillåta 
solceller görs lämpligast genom Arkitekturprogrammet för Båstads kommun. 

4. Kommunstyrelsen har möjlighet att initiera eller lämna planbesked för 
planändringar som inte kan avvakta ett antagande av Arkitekturprogrammet 
för kommunen. 

5. Finansieringen av arbetet med att ändra detaljplaner får hanteras i 
kommande budgetprocesser alternativt genom planavtal. 

Beskrivning av ärendet Bjärepartiet har i en motion inkommen den 5 oktober 2020 föreslagit att 
kommunfullmäktige utreder vilka beslut som erfordras för att Båstads kommun 
ska kunna tillåta solceller på i stort sett alla fastigheter som har bra sollägen. I 
kulturhistoriska miljöer skulle man kunna undanta gatusidan. Bjärepartiet vill 
möjliggöra en miljövänlig energiproduktion som inte hindras på grund av 
alltför reglerade detaljplaner. Som exempel hänvisar motionsskrivarna till 
Ängelholms samhällsbyggnadsnämnd som bifallet solceller på en 
kulturhistorisk byggnad som ingår i bevaringsprogrammet. Nämnden i 
Ängelholm har enligt Bjärepartiet motiverat det med att montering av 
solceller har stöd i § 4 PBL hushållning med energi och därmed överordnad 
kulturmiljön. 

Underlag till beslutet Tjänsteskrivelse från samhällsbyggnadschef Roger Larsson 2021-03-18. 
Ordförandemissiv 2021-03-23. 
Motion, 2020-10-05. 

usterandes si naturer Utdra sbes rkande 



ml BÅSTADS 
~ KOMMUN 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum Sida 

Kommunfullmäktige 

Kommunstyrelsens 
förslag 

Yttranden 

Yrkanden 

Propositionsordning 

Omröstningsordning 

Omröstningsresultat 

2021-04-21 19 av 26 

KF § 65 Dnr KS 000727 /2020 - 800 

Svar på motion - Solceller (BP), forts. 

1. Motionen anses besvarad. 

2. En majoritet av taken i kommunen omfattas inte av några restriktioner mot 
solceller eller solpaneler. Inom värdefull miljö går det genom bygglov pröva om 
solceller kan tillåtas på mindre exponerade takfall utan att förminska 
byggnadens eller området kulturmiljövärde. 

3. Att utreda vilka planer som hindrar solceller och kan ändras för att tillåta 
solceller görs lämpligast genom Arkitekturprogrammet för Båstads kommun. 

4. Kommunstyrelsen har möjlighet att initiera eller lämna planbesked för 
planändringar som inte kan avvakta ett antagande av Arkitekturprogrammet 
för kommunen. 

5. Finansieringen av arbetet med att ändra detaljplaner får hanteras i 
kommande budgetprocesser alternativt genom planavtal. 

Bo Wendt (BP) yttrar sig i ärendet. 

Bo Wendt (BP) yrkar bifall till motionen. 

Ordförande ställer proposition på kommunstyrelsens förslag och Bo Wendts 
(BP) yrkande och finner att kommunfullmäktige beslutar enligt 
kommunstyrelsens förslag. Omröstning begärs. 

Följande omröstningsordning godkänns: 

Ledamot som vill bifalla kommunstyrelsens förslag röstar JA. 
Ledamot som vill bifalla motionen förslag röstar NEJ. 

Omröstningen utfaller med 28 JA-röster, 11 NEJ-röster och 2 AVSTÅR-röster. Se 
detaljerad röstning på bifogad närvaro- och omröstningslista. 

usterandes si naturer Utdra sbes rkande 



BÅSTADS 
KOMMUN 

Samhällsbyggnad 

Datum 
2021-03-18 

Handläggare 
Roger Larsson 

Dnr 
B 2021-357 
KS 000727 /2020-800 

Svar på motion - angående solceller 

Förslag till beslut 
1. Motionen anses besvarad. 

Tjänsteskrivelse 1 (4) 

Kommunfullmäktige 

2. En majoritet av taken i kommunen omfattas inte av några restriktioner mot solceller el
ler solpaneler. Inom värdefull miljö går det genom bygglov pröva om solceller kan tillå
tas på mindre exponerade takfall utan att förminska byggnadens eller området kultur
miljövärde. 

3. Att utreda vilka planer som hindrar solceller och kan ändras för att tillåta solceller görs 
lämpligast genom Arkitekturprogrammet för Båstads kommun. 

4. Kommunstyrelsen har möjlighet att initiera eller lämna planbesked för planändringar 
som inte kan avvakta ett antagande av Arkitekturprogrammet för kommunen. 

5. Finansieringen av arbetet med att ändra detaljplaner får hanteras i kommande budget
processer alternativt genom planavtal. 

Skäl för beslutet 
Det är relativt fåtal detaljplaner som reglerar vilka takmaterial och takkulörer som får användas 
och på så sätt indirekt hindrar solceller. Dessa planer finns i huvudsak inom Båstad och Torekov, 
men finns även som mindre detaljplaner på andra orter. Inom värdefull miljö är oftast inte 
takmaterialet reglerat i detaljplan utan prövas då gentemot bevarandevärdena genom den bygg
lovplikt som gäller för solceller inom värdefull miljö. 

Det är ett allmänt intresse att hushålla med energi och möjliggöra för klimatneutral och fossilfri 
energiproduktion. Det är också ett allmänt intresse att värna stads- och landskaps bilden, natur
och kulturvärden på platsen och intresset av en god helhetsverkan. Dessa allmänna intressen 
ska vägas mot varandra. Arkitekturprogrammet är det dokument där kommunens syn på arki
tektur- och gestaltningsfrågor lämpligast tydliggörs. En majoritet av taken i kommunen omfattas 
inte av några restriktioner mot solceller eller solpaneler. 

Båstads kommun 

Samhällsbyggnad 

269 80 BÅSTAD 

Telefon: 0431-770 00 vx 
Plusgiro: 111111-1 

Org.nummer: 212000-0944 

samhallsbyggnad@bastad.se 
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Sammanfattning 
Bjärepartiet har i en motion inkommen den 5 oktober 2020 föreslagit att kommunfullmäktige 
utreder vilka beslut som erfordras för att Båstads kommun skall kunna tillåta solceller på i stort 
sett alla fastigheter som har bra sollägen. I kulturhistoriska miljöer skulle man kunna undanta 
gatusidan. Bjärepartiet vill möjliggöra en miljövänlig energiproduktion som inte hindras på 
grund av alltför reglerade detaljplaner. Som exempel hänvisar motionsskrivarna till Ängelholms 
samhällsbyggnadsnämnd som bifallet solceller på en kulturhistorisk byggnad som ingår i beva
ringsprogrammet. Nämnden i Ängelholm har enligt Bjärepartiet motiverat det med att monte
ring av solceller har stöd i § 4 PBL hushållning med energi och därmed överordnad kulturmiljön. 

Samhällsbyggnad instämmer att det finns detaljplaner som reglerar vilka takmaterial som får 
användas inom planområdet, vilket indirekt hindrar möjligheten att sätta upp solceller eller sol
paneler. Någon inventering av antalet planer som det gäller har inte utretts men antalet detalj
planer är relativt få och finns i huvudsak inom Båstad mellan Ängelholmsvägen och gamla ban
vallen och i södra Torekov. Det finns även mindre detaljplaner på andra orter som reglerar 
takmaterialet. Inom värdefull miljö är oftast inte takmaterialet reglerat i detaljplan utan prövas 
då gentemot bevarandevärdena genom den bygglovplikt som gäller för solceller inom värdefull 
miljö. 

Det är felaktigt påstående om att hushållning med energi skulle vara överordnat kulturmiljön. 
Förhållandet är snarast tvärt om. Frågan om solcellers påverkan på den byggda miljön är kom
plex och rör flera lagstiftningar, avvägningar mellan olika allmänna intressen och mellan all
männa och enskilda intressen. Kommunfullmäktige gav den 22 april 2020 kommunstyrelsen i 
uppdrag att ta fram ett arkitekturprogram för kommunen (KF § 66/2020). Ett arkitekturpro
gram är ett lämpligt sätt att göra avvägningar mellan olika allmänna intressen och ger vägled
ning för den som vill bygga om hur hen ska förhålla sig i val av arkitektoniskt uttryck och 
materialval i förhållande till platsens miljövärden. Arkitekturprogrammet kan ge vägledning till 
var och vilka detaljplaner som bör ändras för att tillåta solceller. Ändringar av detaljplaner be
höver finansieras genom skattekollektivet. 

Utredning i ärendet 
Samhällsbyggnad instämmer att det finns detaljplaner som reglerar vilka takmaterial som får 
användas inom planområdet, vilket hindrar möjligheten att sätta upp solceller eller solpaneler. 
Någon inventering av antalet planer som det gäller har inte utretts men antalet detaljplaner är 
relativt få och finns i huvudsak inom Båstad mellan Ängelholmsvägen och gamla banvallen och i 
södra Torekov. Det finns även mindre detaljplaner på andra orter som reglerar takmaterialet .. 
Generellt sett är takmaterial och takkulör mer enhetligt i Båstad än på andra orter i kommunen. 
I Båstad är också taken, husens femte fasad, mer exponerade än på andra orter på grund av to
pografin. Planbestämmelser om takmaterial är ett sätt att skapa bebyggelsemiljöer som visuellt 
håller ihop och skapar en sorts enhetlighet även om de enskilda husen skiljer sig åt väsentligt. 
Det krävs en inventering av dels vilka planer som omfattar bestämmelser om takmaterial, dels 
vilka planer som planbestämmelsen kan tas bort utan att den byggda miljön påverkas negativt. 

Inom värdefull miljö är oftast inte takmaterialet reglerat i detaljplan utan prövas då gentemot 

Båstads kommun 

Samhällsbyggnad 
269 80 BÅSTAD 
Telefon: 0431-770 00 vx 
Plusgiro: 111111 -1 
Org.nummer: 212000-0944 
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bevarandevärdena genom den bygglovplikt som gäller för solceller inom värdefull miljö. I bygg
lovet prövas om solceller kan tillåtas på mindre exponerade takfall utan att förminska byggna
dens eller området kulturmiljövärde. 

Det Bjärepartiet hänvisar till om att hushållning med energi skulle vara överordnat kulturmiljön 
är felaktigt. Förhållandet är snarast tvärt om. Den paragraf i PBL (plan- och bygglagen) som det 
hänvisas till gällande energihushållning är 2 kap 6 § första stycket 4. I samma paragraf första 
stycket 1. anges att hänsyn ska tas till stads- och landskaps bilden, natur- och kulturvärdena på 
platsen och intresset av en god helhetsverkan. I avvägningen mellan de två punkterna kan tredje 
stycket samma paragraf vara vägledande: "Vid planläggning och i andra ärenden samt vid åtgär
der avseende byggnader som inte ingår i ett ärende enligt denna lag ska bebyggelseområdets 
särskilda historiska, kulturhistoriska, miljömässiga och konstnärliga värden skyddas. Ändringar 
och tillägg i bebyggelsen ska göras varsamt så att befintliga karaktärsdrag respekteras och till
varatas. Lag (2014:477)". 

Frågan om solcellers påverkan på den byggda miljön är komplex och rör flera lagstiftningar, 
avvägningar mellan olika allmänna intressen och mellan allmänna och enskilda intressen. Att 
lägga solceller på en enskild byggnad är inte att allmänt intresse utan ett enskilt intresse som 
ska vägas mot det allmänna om att värna bebyggelsemiljön. År 2018 infördes en bygglovbefri
else för att på en byggnad montera solcellspaneler och solfångare som följer byggnadens form 
även om byggnadens yttre utseende påverkas avsevärt med några undantag (PBL 9 kap 3 c §). 
Undantagen från bygglovbefrielsen är för byggnader och bebyggelseområden som omfattas av 
förbud mot förvanskning enligt PBL 8 kap 13 §, " ... är särskilt värdefull från historisk, kulturhi
storisk, miljömässig eller konstnärlig synpunkt får inte förvanskas". Som vägledning för vilka 
områden som avses med detta finns ett kartlager i på kommunens webbkarta, Båstadkartan, 
som redovisar kulturhistoriskt värdefull miljö (undantag för attefallsreglerna). Utanför detalj
planelagt område kan det krävas tillstånd från landskapsbildsskyddet för att sätta upp solceller. 
Undantag för bygglovbefrielse är också byggnader som ligger i eller i anslutning till riksintresse 
för totalförsvaret (miljöbalken 3 kap 9 § andra stycket) och för detaljplaner där kommunen in
fört krav på bygglov för solceller. I dagsläget finns inga detaljplaner med bygglovkrav men det är 
på förslag i några detaljplaner som är under handläggning i den äldre kulturhistoriskt värdefulla 
delen av Båstad. 

Det finns en motsägelsefullhet i att det finns detaljplaner som reglerar vilka takmaterial och 
vilka kulörer som får användas men ingen bygglovplikt. Detta gör att det finns ett stort ansvar 
för den enskilde att undersöka vad som gäller för just hens fastighet. Detaljplanen är ett juridiskt 
dokument som reglerar rättigheter och skyldigheter. Även om anläggandet av solceller inte krä
ver bygglov riskerar den enskilde att få riva bort anläggningen om den är planstridig. Kommu
nen har inte möjlighet att "vara snäll" och tillåta avvikelser från detaljplaner utan har skyldighet 
att i ett tillsynsärende tvingas ingripa mot den som brutit mot en planbestämmelse. Det kan där
för vara motiverat att se över ändra de detaljplaner som ligger utanför värdefull miljö och där 
det allmänna intresset av att regla bebyggelsemiljöns takutformning väger mindre än det all
männa intresset av att gynna en fossilfri energiproduktion. 

Kommunfullmäktige gav den 22 april 2020 kommunstyrelsen i uppdrag att ta fram ett arkitek-
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turprogram för kommunen (KF § 66/2020). Ett arkitekturprogram är ett lämpligt sätt att göra 
avvägningar mellan olika allmänna intressen och ger vägledning för den som vill bygga om hur 
hen ska förhålla sig i val av arkitektoniskt uttryck och materialval i förhållande till platsens mil
jövärden. Arkitekturprogrammet kan ge vägledning till var och vilka detaljplaner som bör änd
ras för att tillåta solceller. Arkitekturprogrammet är inte påbörjat eftersom några medel inte har 
anvisats i budgeten. Ändringar av detaljplaner behöver också finansieras genom skattekollekti
vet. 

Arbetet med en översyn av detaljplaner med takbestämmelser bidrar till kommunfullmäktiges 
mål om att Båstads kommun har en rik natur- och kulturmiljö och arbetar klimatsmart för ett 
hållbart samhälle (mål 7). 

Väl gestaltade livsmiljöer är gynnande för barn i bostadsmiljön, skolmiljön och i det offentliga 
rummet. 

Samhällsbyggnad 

Roger Larsson 
stadsarkitekt/samhällsbyggnadschef 

Detta dokument är skapat digitalt och har därför ingen underskrift 

Beslutet ska expedieras till: 
Kommunstyrelsen/kansliet 
Samhällsbyggnad 

Bilagor 
Bjärepartiets motion, inkommen 5 oktober 2020 

Båstads kommun 
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Telefon: 0431-770 00 vx 
Plusgiro: 111111 -1 
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Sammanträdesdatum Sida 

Kommunfullmäktige 

Beslut 

2021-04-21 20 av 26 

KF§ 66 Dnr KS 000177 /2021- 300 

Samråd - Regionplan för Skåne 2022-2040 

Kommunfullmäktige beslutar: 

Samhällsbyggnads förslag till yttrande över Regionplan för Skåne 2022-2040 
godkänns som kommunfullmäktiges eget och skickas som svar till Region 
Skåne. 

Beskrivning av ärendet Region Skåne ställer ut "Regionplan för Skåne 2022-2040" för samråd under 
perioden 1 dec 2020 till och med den 30 april 2021 (fem månader). 

Underlag till beslutet 

Kommunstyrelsens 
förslag 

Regionplanen omfattar hela Skåne och ska visa Skånes samlade vilja och ge 
förutsättningar för utvecklingen av de fysiska strukturer som sträcker sig över 
kommungränserna. Regionplanen har en nära koppling till den regionala 
utvecklingsstrategin (RUS-det öppna Skåne) och ska vara ett stöd i regional och 
mellankommunal fysisk planering. Tillsammans med kommunernas 
översiktsplaner visar den riktningen för hur det framtida Skåne ska se ut. 
Under samrådstiden kan Skånes kommuner och invånare lämna synpunkter 
på planen. 

Båstads kommuns synpunkter berör till största delen sakområden där analyser 
och markanspråk tydligare behöver framgå bland annat inom 
bebyggelseutveckling och grönblå infrastruktur. Det berör också materialet 
som kart- och textunderlag och dess praktiska tillämpbarhet i fortsatt fysisk 
planering. 

Tjänsteskrivelse från översiktsplanerare Hanna Seger 2021-03-15, med 
tillhörande bilagor. 

Samhällsbyggnads förslag till yttrande över Regionplan för Skåne 2022-2040 
godkänns som kommunfullmäktiges eget och skickas som svar till Region 
Skåne. 

usterandes si naturer Utdra sbes rkande 



BÅSTADS 
KOMMUN 

Datum: 2021-03-15 

Handläggare: Hanna Seger 

Dnr: KS 000177 /2021-300 

Tjänsteskrivelse 

Till: Kommunfullmäktige 

Samrådsyttrande Regionplan för Skåne 2022-2040 

Förslag till beslut 

1 (2) 

Samhällsbyggnads förslag till yttrande över Regionplan för Skåne 2022-2040 godkänns som 
kommunfullmäktiges eget och skickas som svar till Region Skåne. 

Sammanfattning av ärendet 
Region Skåne ställer ut "Regionplan för Skåne 2022-2040" för samråd under perioden 1 dec 
2020 till och med den 30 april 2021 (fem månader). 

Regionplanen omfattar hela Skåne och ska visa Skånes samlade vilja och ge förutsättningar för 
utvecklingen av de fysiska strukturer som sträcker sig över kommungränserna. Regionplanen 
har en nära koppling till den regionala utvecklingsstrategin (RUS-det öppna Skåne) och ska 
vara ett stöd i regional och mellankommunal fysisk planering. Tillsammans med kommunernas 
översiktsplaner visar den riktningen för hur det framtida Skåne ska se ut. 

Under samrådstiden kan Skånes kommuner och invånare lämna synpunkter på planen. 

Båstad kommuns synpunkter berör till största delen sakområden där analyser och markan
språk tydligare behöver framgå bland annat inom bebyggelseutveckling och grönblå infra
struktur. Det berör också materialet som kart- och textunderlag och dess praktiska tillämpbar
het i fortsatt fysisk planering. 

För att läsa yttrandet som föreslås i sin helhet se Båstad kommuns samrådsyttrande över Reg
ionplan för Skåne 2022-2040. 

För att läsa Regionplan för Skåne i sin helhet se Region Skånes webb: 
www.skane.se/regionplan 

Och för en mycket kort sammanfattning se Bilaga 1 -Sammanfattning av Regionplan för Skåne 
2022-2040 i detta ärende. 

Bakgrund 
Efter ändring i 7 kapitlet i Plan- och bygglagen (2010:900), som reglerar krav om regional fy
sisk planering, har Region Skåne sedan 2019 i uppdrag att ta fram en regionplan. Regionplanen 
tar sin utgångspunkt i den Regionala utvecklingsstrategin -RUS (Det öppna Skåne). 

Den 20 november 2020 beslutades om samråd i Region Skånes regionala utvecklingsnämnd. 
Enligt tidplanen ska planen granskas i tre månader under hösten 2021 innan den sedan ska an
tas i regionfullmäktige till sommaren 2022. 

Region Skåne genomför samrådet i bred samverkan med Skånes kommuner och andra aktörer 
med bland annat tematiska worskhops. 



2 (2) 

Aktuellt 
Som kommun i regionen är det viktigt att kommunen deltar i samrådet och skickar in syn
punkter på samrådsförslaget. Syftet med samrådet är att planen ska få en så bra och bred för
ankring som möjligt och när den sedan är antagen kunna fungera som ett planeringsunderlag 
både för nationell, regional, mellankommunal och kommunal fysisk planering och gynna sam
verkan inom fysisk planering. 

Beslutet ska expedieras till: 
Region Skåne 
Samhällsbyggnad 

Bilagor till tjänsteskrivelsen: 
210315 Yttrande- Båstad kommuns samrådsyttrande över Regionplan för Skåne 2022-2040 
Bilaga 1- Sammanfattning av Regionplan för Skåne 2022-2040 
Regionplan för Skåne 2022-2040 -Samrådshandling 
Konsekvensbedömning Regionplan för Skåne 2022-2040 -Samrådshandling 

Samråd har skett med: 
Olof Sellden, Planchef 
Roger Larsson, Samhällsbyggnadschef 



Lll] BÅSTADS 
~ KOMMUN 
Kommunfullmäktige 

KF§ 67 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2021-04-21 

Dnr KS 000137 /2021- 500 

Sida 

21 av 26 

lnterpellationsdebatt -Avsaknad av återvinningscentral och 
turerna i NSR 

Beslut Kommunfullmäktige beslutar: 

Interpellationen besvaras och interpellationsdebatten avslutas. 

Beskrivning av ärendet Föreligger inlämnad interpellation angående Avsaknad av återvinningscentral 
och turerna i NSR från Bo Wendt (BP). 

Underlag till beslutet Svar på interpellation från Johan Olsson Swanstein (M) 
Interpellation från Bo Wendt (BP) 

Förvaltningens förslag Interpellationen besvaras och interpellationsdebatten avslutas. 

Yttranden Bo Wendt (BP), Johan Olsson Swanstein (M) och Jessica Andersson (S) yttrar 
sig i ärendet. 

usterandes si naturer Utdra sbes rkande 



rill BÅSTADS 
~ KOMMUN 
Kommunfullmäktige 

KF§ 68 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2021-04-21 

Dnr KS 000188/2021- 200 

Sida 

22 av 26 

lnterpellationsdebatt- Fastigheterna Hamnen 3 i Torekov och 
Plommonet i Båstad 

Beslut Kommunfullmäktige beslutar: 

Interpellationen godkänns och får besvaras av kommunstyrelsens ordförande 
Johan Olsson Swanstein (M) vid ett framtida fullmäktigesammanträde. 

Beskrivning av ärendet 2021-03-18 inkom Bo Wendt (BP) med en interpellation ställd till 
kommunstyrelsens ordförande Johan Olsson Swanstein (M), gällande 
fastigheterna Hamnen 2 och Plommonet. 

Underlag till beslutet Svar på interpellation från Johan Olsson Swanstein (M) 
Interpellation från Bo Wendt (BP) 

Förvaltningens förslag Interpellationen besvaras och interpellationsdebatten avslutas. 

Yttranden Bo Wendt (BP) och Johan Olsson Swanstein (M) yttrar sig i ärendet 

Justerandes si naturer Utdra sbes rkande 



[ilJ BÅSTADS 
~ KOMMUN 
Kommunfullmäktige 

KF§ 69 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2021-04-21 

DnrKS000184/2021-600 

Sida 

23 av 26 

lnterpellationsdebatt - Ekonomisk information för elever från 
årskurs 7 

Beslut Kommunfullmäktige beslutar: 

Interpellationen besvaras och interpellationsdebatten avslutas. 

Beskrivning av ärendet Föreligger inlämnad interpellation angående Ekonomisk information för elever 
från årskurs 7 från Bo Wendt (BP). 

Underlag till beslutet Interpellationssvar från Johan Olsson Swanstein (M) 
Interpellation från Bo Wendt (BP) 

Förvaltningens förslag Interpellationen besvaras och interpellationsdebatten avslutas. 

Yttranden Bo Wendt (BP), Johan Olsson Swanstein (M) och Helena Strid (BP) yttrar sig i 
ärendet 

usterandes si naturer Utdra sbes rkande 



ITil BÅSTADS 
~ KOMMUN 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

Kommunfullmäktige 

Beslut 

2021-04-21 

KF§ 70 Dnr KS 000215/2021- 901 

Avsägelse av uppdrag som ledamot i utbildningsnämnden -
Linnea Gunnarsson Elvertsson (C) 

Kommunfullmäktige beslutar: 

Avsägelsen godkänns. 

Sida 

24 av 26 

Beskrivning av ärendet 2021-03-30 inom Linnea Gunnarsson Elvertsson (C) med en skrivelse där hon 
avsäger sig sina politiska uppdrag som ledamot i utbildningsnämnden samt 
ledamot i utbildningsnämndens arbetsutskott. Kommunfullmäktige beslutar 
om ny ledamot i utbildningsnämnden och utbildningsnämnden beslutar om ny 
ledamot i utbildningsnämndens arbetsutskott. 

Underlag till beslutet Avsägelse från Linnea Gunnarsson Elvertsson (C), 2021-03-30. 

Förvaltningens förslag Avsägelsen godkänns. 

usterandes si naturer Utdra sbes rkande 



[il] BÅSTADS 
~ KOMMUN 
Kommunfullmäktige 

KF § 71 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2021-04-21 

Dnr KS 000216/2021- 903 

Sida 

25 av 26 

Fyllnadsval för ledamot i utbildningsnämnden efter avgående 
Linnea Gunnarsson Elvertsson (C) 

Beslut Kommunfullmäktige beslutar: 

Lars Winter (C) väljs till ny ledamot i utbildningsnämnden efter avgående 
Linnea Gunnarsson Evertsson (C). 

Beskrivning av ärendet Fyllnadsval ska förrättas för ny ledamot i utbildningsnämnden efter avgående 
Linnea Gunnarsson Evertsson (C). 

Förvaltningens förslag [Namn] väljs till ny ledamot i utbildningsnämnden efter avgående Linnea 
Gunnarsson Evertsson (C). 

Yrkanden lb Nilsson (C) yrkar att Lars Winter (C) väljs till ny ledamot i 
utbildningsnämnden efter avgående Linnea Gunnarsson Evertsson (C). 

usterandes si naturer Utdra sbes rkande 



uil BÅSTADS 
~ KOMMUN 
Kommunfullmäktige 

KF § 72 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2021-04-21 

Dnr KS 000238/2021 - 900 

Väckt medborgarförslag - Cafe vid Båstads tågstation 

Beslut Kommunfullmäktige beslutar: 

Sida 

26 av 26 

1. Medborgarförslaget godkänns och skickas till förvaltningen för beredning. 

2. Beslut om medborgarförslaget delegeras till kommunstyrelsen. 

3. Beslutet delges kommunfullmäktige. 

Beskrivning av ärendet Medborgarförslaget, 2021-04-13, ska godkännas och skickas för beredning. 

Underlag till beslutet Medborgarförslaget, 2021-04-13 

Förvaltningens förslag 1. Medborgarförslaget godkänns och skickas till förvaltningen för beredning. 

2. Beslut om medborgarförslaget delegeras till kommunstyrelsen. 

3. Beslutet delges kommunfullmäktige. 

Justerandes si naturer Utdra sbes rkande 


